

## 「Zurich x Kyra Lounge 一日快閃活動」條款及細則

1. 「一日快閃活動」（「本活動」）由蘇黎世保險有限公司（於瑞士註冊成立之有限公司）（「蘇黎世」）舉辦，本活動日期為 2025 年 3 月 26 日（「活動期」）。
2. 本活動的參加者於活動期內憑優惠碼【KYRA】投保蘇黎世單次或全年「自在旅遊」保險計劃，可享保費或首年保費 8 折優惠外，更可免費獲得 Kyra Lounge 貴賓室通行證一張。每張保單只會獲贈一張 Kyra Lounge 貴賓室通行證，可供一名客戶進入 Kyra Lounge。
3. 活動時間
  - 活動期：2025 年 3 月 26 日 00:00 至 23:59（香港時間）
  - Kyra Lounge 貴賓室通行證兌換碼發送日期：2025 年 3 月 31 日或之前發送至投保電郵
  - Kyra Lounge 貴賓室通行證兌換期限：須於 2025 年 4 月 28 日 23:59 前完成兌換
  - 兌換後使用期限：自兌換日起計 28 日內有效（例：2025 年 4 月 1 日兌換，須於 2025 年 4 月 28 日 23:59 前使用）
4. 於活動期內，參加者參加次數不限，但每位參加者最多只會獲發一張 Kyra Lounge 貴賓室通行證。
5. 使用限制：所有優惠或 Kyra Lounge 貴賓室通行證不可兌換現金、不可轉讓、不可與其他優惠共用。若因機場管制、設施維修等不可抗力因素導致未能使用，不設補發或賠償。
6. 有關 Kyra Lounge 貴賓室通行證之使用受 Kyra Lounge 所定之條款及條件規限。蘇黎世並無就 Kyra Lounge 之商品或服務之品質作任何陳述或保證，亦並非 Kyra Lounge 貴賓室通行證之供應商，故對上述等並無任何責任。Kyra Lounge 貴賓室通行證相關問題（如設施服務、餐飲供應等）須直接向 Kyra Lounge 營運方查詢，蘇黎世概不負責。一切有關 Kyra Lounge 貴賓室通行證或 Kyra Lounge 之爭議，均應由客戶直接與 Kyra Lounge 自行解決。
7. 本活動優惠不影響「自在旅遊」保險計劃原有條款，索償須按保單內容執行
8. 任何因電郵延誤、系統錯誤、客戶輸入錯誤電郵導致未收到兌換碼，蘇黎世概不負責
9. 所有與本活動有關之日期及時間均以蘇黎世之紀錄為準。
10. 參加者同意就因違反本條款及細則或侵犯任何一方的權利（包括但不限於專利、商標或品牌等知識產權）而產生的任何損失、申索、法律責任、損害賠償、要求、費用及開支（包括按彌償基準計算的法律費用）負上一切責任，並向蘇黎世作出彌償，使其免受損害。
11. 蘇黎世保留修訂或終止本活動或修訂本活動條款及細則（部分或全部）之權利而無須預先另行通知。如有任何爭議，蘇黎世保留最終決定權。

## 「 Zurich x Kyra Lounge One-Day Flash Sale 」 Terms & Conditions

---

1. The “One-Day Flash Sale” (the “Promotion”) is organized by Zurich Insurance Company Ltd (a company incorporated in Switzerland with limited liability) (“Zurich”), and the promotion period is on March 26, 2025 (the “Promotion Period”).
2. Participants in this promotion can use the promo code **[KYRA]** during the Promotion Period to purchase Zurich's single or annual Breezy Travel plan, enjoying a 20% discount on the premium or first-year premium, and receive one complimentary Kyra Lounge Pass. Each policy will only receive one Kyra Lounge Pass, which allows entry for one customer to the Kyra Lounge.
3. Promotion Timing:
  - Promotion Period: March 26, 2025, 00:00 to 23:59 (Hong Kong Time)
  - Lounge Pass redemption codes will be sent by March 31, 2025, or earlier to the policyholder's email.
  - Lounge Pass redemption deadline: Must be redeemed by April 28, 2025, 23:59.
  - Validity after redemption: Valid for 28 days from the date of redemption (e.g., if the pass is redeemed on April 1, 2025, it must be used by Apr 28, 2025, 23:59).
4. During the Promotion Period, there is no limit on the number of times participants can join the promotion, but each participant can receive a maximum of one Kyra Lounge Pass.
5. Usage Restrictions: All discounts or Lounge Passes cannot be exchanged for cash, are non-transferable, and cannot be combined with other offers. No replacements or compensation will be provided for failure to use due to force majeure events such as airport restrictions or facility maintenance.
6. The use of the Lounge Pass is subject to the terms and conditions set by Kyra Lounge. Zurich makes no representations or warranties regarding the quality of the products or services of Kyra Lounge and is not the supplier of the Lounge Pass, and shall not be liable in anyway therefor. Any issues related to the Lounge Pass (such as facility services, food and beverage offerings) must be inquired directly with Kyra Lounge, and Zurich bears no responsibility. All disputes regarding the Lounge Pass or Kyra Lounge should be resolved directly between the customer and Kyra Lounge.
7. The promotional offer does not affect the original terms of the Breezy Travel plan, and claims must be executed according to the policy content.
8. Zurich is not responsible for any failure to receive a redemption code due to email delays, system errors, or customer input errors.
9. All dates and times related to this promotion are based on Zurich's records.
10. Participants agree to be fully responsible for any loss, claims, legal liabilities, damages, demands, costs, and expenses (including legal fees calculated on an indemnity basis) arising from violations of these terms and conditions or infringement of any party's rights (including but not limited to intellectual property rights such as patents, trademarks, or branding) and to indemnify Zurich against any damage.
11. Zurich reserves the right to amend or terminate this promotion or modify these terms and conditions (in whole or in part) without prior notice. In case of any disputes, Zurich reserves the final decision.